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På mötet med Bygg-och Miljönämden den 2024-02-01 beslutades det att 

ge bygglov för nybyggnation av energilager (batterilager) samt 

transformatorstation och understation på mark i Höganäs.  

 

Området fungerar idag som ängsmark men är klassat som jordbruksmark 

och att det kan finnas risk för översvämning när det är högt vattenstånd i 

Görslövsån och att det kan komma att krävas en flytt av kablar men att en 

majoritet ända sa ja till bygglovet.  

 

Dock kunde vi läsa att det kan finnas förslag på att lagret kunde byggas 

på ett ställe som är klassat som industrimark istället men det inte gick 

igenom.  

 

Just frågan om vikten av åkermark och jordbruksmark har blivt än mer 

aktuell i diskussioner runt den lokala matberedskapen och vikten att 

stärka beredskapen och bygga samhället mer robust och då värna 

åkermarken.  

 

För vi vet inte vad klimatförändringarna kan ställa till med och det är 

viktigt att vi sparar jordbruksmarken för kommande generationer.  

 

Vänsterpartiet Höganäs vill därför fråga Bygg-och Miljönämndens 

ordförande: 

 

 Hur har vikten av jordbruksmark beaktas och miljöpåverkan 

blivit beaktad innan beslut togs?   

 

 Hur ser du på förslaget på att det kunde blivit beviljat på 

annan mark istället?  

 

 

 

 

Emma Wennerholm 

Vänsterpartiet Höganäs
 

 

 


